

# AD Collector

ARCHITECTURAL DIGEST. HORS-SÉRIE SPÉCIAL DESIGN 2012. N°07

LE MEILLEUR DU

# DESIGN 2012

1084 produits – 316 designers

252 pages de tendances

TOUTES LES NOUVEAUTÉS  
DE L'ANNÉE



*Deskbox*  
ARCO

*Selvedge*  
KVADRAT



## Raw-Edges

### *Empirisme compulsif*

#### PROFIL

Yael Mer et Shay Alkalay, jeune couple israélien à la ville comme à la création, n'est plus à présenter. Des études au Royal College of Art de Londres, suivies par l'ouverture de leur atelier, non loin de la Tamise, et des collaborations qui s'enchaînent avec Cappellini, Established & Sons, Alcantara, Arco, etc., tout sourit à Raw-Edges...

#### ACTUALITÉ

Au programme de cette année, l'assise *Selvedge* pour Kvadrat, présentée au Salon de Milan, tissée et dé tissée au fil de leur imagination expérimentale, le secrétaire *Deskbox* pour Arco, très « new-edges », à fixer au mur, d'une élégance minimaliste, et *Tex* pour Mutina, des carreaux de céramique texturés inspirés de la maille à tricoter. É.V.

### *Energetic experimenters*

#### PROFILE

Partners in business and in life, Yael Mer and Shay Alkalay have become a force in the design world. After studies at the Royal College of Art, the young Israeli couple decided to stay in London and open a studio near the Thames. Today, after a long series of successes for houses like Cappellini, Established & Sons, Alcantara and Arco, everything is going smoothly for Raw-Edges.

#### WHAT'S NEW

This year's releases include the *Selvedge* chair for Kvadrat, an imaginative experiment in the use of fabric seen at the Salone, the « new-edges » *Deskbox* for Arco, a spare and elegant wall-mounted desk/cabinet, and *Tex* ceramic tiles for Mutina, inspired by the texture of knitting yarn. É.V.

*Hammock*  
ALCANTARA

